



Bestyrelsesmøde juni 2026

tirsdag d. 16. juni kl. 19.30

Afholdes i klublokalet.

Afbud:

Brød: N.J.

	Dagsorden	Emne	Status/beslutning, ansvarlig.
1.	Godkendelse af referat & dagsorden.		Godkendt
2.	Meddelelser og orientering fra udvalg.	Kort og skov: Træningsløb: Kort, kort ændres til Ultra kort. (forslag Jens Chr. D.) Begynder og ungdom: Motionsløb:	Blom gør forsøg med tryk på vandfast papir. Hvis det virker indkøbes A4-papir i vandfastpapir. Der mangler banelægger til træningsløb 12. august. Kort-kort hedder fremtidigt Ultra-kort. Mariagerløbet var en fin aften, men med for få løbere.
3.	Meddelelser og orientering fra funktioner.	Find vej I: Materiel: - Flere klubstandere Klublokale: Tøj: Løbstilmelder: Webmaster: IT: PR: Sponsor: Facebook: Klubture: Mariagerløberne: Medlems status: - Ind- / udmeldte	Erik tilbyder at grave pæle ned i Linddale i stedet for dem, som er knækket. Keld undersøger om vi kan finde hvem der har lavet vores beachflag. Vi køber to ekstra. Ved stævner kan vi låne Assenshallens hjertestarter. Den lille stræktidsprinter virker igen. Den skulle have nye

			genopladelige batterier. Blom putter informationskuverter til nye løbere i den blå banelæggerkasse Dimitriy Artamorov og Martin Diget Aamann Har meldt sig ind i klubben.
4.	Kommende Arrangementer.	Terminsliste: • Opdateringer	Terminslisten blev opdateret. Diverse personer spørges om diverse poster.
	Beauté Pacifique kvindeløb	Regnskab	Løbet gav et pænt overskud. Vi tager stilling senere på året om vi skal have penge overført til Jysk 3-dages fond
5.	NJ Stafet	Evaluering	Et lille godt løb med få deltagere. Løbet gav overskud.
6.	Find vej dage Hørby	Evaluering	En familie på 4 og en voksen mand kom. Den voksne mand har meldt sig ind
7.	Hadsundløbet	Status	Tilmeldingen er åben og der er allerede 9 tilmeldte. Der er ingen spurtpræmier i år.
8.	Trafikregulering	Tøj / Kursus	Henrik har indkøbt reglementerede veste til vejviserne. Henrik finder kandidater til kursus for trafikregulering. Der findes en dato i efteråret.

9.	Nordkreds klubleder møde	Referat Reglements revision	Jørgen refererede fra mødet. Silkeborg har fået et sæt Go4O via fonde. Vi spørger om, vi kan få det præsenteret til vores jubilæumsfest.
10.	Jubilæumsfest	Status	Lars, Keld, Jens og Blom finder en dato for at holde et afsluttende planlægningsmøde
11.	MFOK – Fremtid (Jens Chr. D.)	Bilag medsendt	Bilaget blev drøftet. Forslag til nye medlemmer: a. go4o på skolen b. 4 tirsdage i maj i nærområdet c. brochurer
12.	Div. Info siden sidst.		
13.	Eventuelt.		Blom har indkøbt køleskab til klubhuset

Gæster:

Næste bestyrelsesmøde tirsdag d. 18. august 2026. kl. 19.30